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Tijdens het AO Duurzaamheid met de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu op 5 februari jl. (Kamerstuk 30 196, nr. 299) heeft het lid 
Dik-Faber (CU) gevraagd of de regering bereid is om te komen tot 
concrete aanbevelingen bij de evaluatie van de Houtverordening. De 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu heeft mij gevraagd schriftelijk 
in te gaan op deze vraag. Met deze brief ontvangt u het antwoord. 

Door het lid Dik-Faber werd tijdens het AO terecht opgemerkt dat niet al 
het hout dat op de EU-markt wordt aangeboden onder de Europese 
Houtverordening valt. Zoals aangegeven in mijn brief van 3 februari jl. 
(Kamerstuk 30 196, nr. 294) viel in de periode 2008–2013 gemiddeld 6% 
van het door Nederland geïmporteerde hout niet onder de Verordening. 
Dit betrof met name secundaire (bewerkte) houtproducten. 

In dezelfde brief heb ik aangegeven dat ik dit een punt van zorg vind en 
het aan de orde wil stellen bij de evaluatie van de Houtverordening die dit 
jaar plaatsvindt. Het lid Dik-Faber heeft vervolgens tijdens het AO 
Duurzaamheid gevraagd of de regering dan ook bereid is om concrete 
voorstellen voor aanpassing van de Houtverordening in te dienen. Hierbij 
laat ik u weten dat de regering daar toe bereid is. Op het moment dat de 
evaluatie besproken wordt op EU-niveau zal de Nederlandse regering 
dergelijke voorstellen indienen. 

De Staatssecretaris van Economische Zaken, 
S.A.M. Dijksma
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